
Protokoll från extra föreningsstämma 2016

Båleröds samfällighetsförening
Mötet hölls 2016-10-22 vid lekplatsen på ängen

Närvarande ca 40 personer inkl. styrelsen.

1. Mötet öppnades av styrelsens ordförande Kenneth Ivarsson som hälsade 
välkomna. 

2. Dagordningen godkändes.
3. Till ordförande för mötet valdes Kenneth Ivarsson och till sekreterare Eva 

Solvang
4. Till justeringsmän valdes Ingrid Hassling och Per Paulsson.                               
5. Stämman beslutade enhälligt att upplåta mark för Södra Strömstad Fiber Ek

förening, SSF, att nedlägga fiberkablar inom Båleröd s:1 och GA.1 samt att 
uppdra åt ordförande att underteckna avtal.

6. Information:
- Röjning och därefter korvgrillning har skett under dagen och vi tackar 
  alla glada, duktiga medlemmar för ett fint arbete och en trevlig dag!
- Vi får mer information från kommunen runt nyår, om vad övergång till
   kommunalt vatten skulle innebära för oss. Därför avvaktar vi med
   ombyggnad/nybyggnad av pumphus vid båtuppställningsplatsen.
- Samtliga fastighetsägare bör kolla sina avstängningsventiler (service-
   ventiler).
- De som har sidotrumma (trumma under väginfart till sin tomt) bör hålla 
  den ren, så att vatten inte svämmar över på vägen.
- 19 träd har sågats ner på samfällighetens mark av en fastighetsägare på
   Sjövägen. Detta är anmält till Strömstads kommun och kontakt har tagits
   med en advokat som skrivit brev till fastighetsägaren.

7. Stämmoprotokollet hålles tillgängligt på anslagstavlan och Hemsidan.
8. Mötet avslutades och ordförande tackade för visat intresse. 

Vid protokollet:                                                                       

Eva Solvang                                                     Kenneth Ivarsson                                           
sekr.                                                                   ordf.

 Justeringsmän:

Ingrid Hassling                                                    Per Paulsson                        


